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Summary
The quality of education is one of the fundamental pillars for achieving a successtul
and effective educational system in societies. To reach this goal, it is essential to
improve the professional performance of Arabic language teachers. To ensure the
effectiveness of this improvement, teachers must adhere to professional standards,
as they are a key requirement for ensuring educational quality and achieving the
desired success. The issue of setting these standards has become crucial, especially
since the Arabic language has recently become threatened in all its forms, which
necessitated the development of such standards.

Keywords: quality, education, professional performance, teacher, standards,
Arabic language.

Résumé
La qualité de l'enseignement constitue I'un des piliers fondamentaux pour atteindre
un systeme éducatif réussi et efticace dans les sociétés. Pour atteindre cet objectif; il
est nécessaire d'améliorer la performance professionnelle des enseignants de la
langue arabe. Afin de garantir l'efficacité de cette amélioration, les enseignants
doivent respecter les normes professionnelles, considérées comme une condition
essentielle pour assurer la qualité de 1'éducation et atteindre le succes escompté. La
question de I'élaboration de ces normes s’impose, notamment parce que la langue
arabe est récemment devenue menacée dans tous ses registres, d’ou la nécessité de
créer ces normes.

Mots—clés : qualité, éducation, performance professionnelle, enseignant,

normes, langue arabe
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